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Z  za s e d a n ja  c e n tra ln e g a  d e la vsk e g a  sveta :

Pripravljamo se na ustanovitev TOZD
2. redno zasedanje centralnega delavskega sveta našega podjetja je bilo po daljšem  času, saj 

je  m inilo od prve seje dva in  pol m eseca. To je  bil vzrok, da se je nabralo toliko m ateriala, da 
ga centralni delavski svet kljub celodnevnem u zasedanju ni m ogel obdelati.

— Polletn i obračuni
C entralni delavski svet se 

je  seznanil s polletnim i ob ra
čuni: podjetja, obrata družbe
ne p rehrane in  počitniškega 
doma »Aluminij« v 'Crikvenici. 
P ri tem  je  razprav lja l o p ro
izvodni problem atiki in  o po
ročilih, katera  so podali direk
torji organizacij združenega 
dela Glinice, Aluminija, Vzdr
ževanja in delovnih sredstev, 
kom ercialni direktor, direktor 
splošnega sektorja in  direktor 
finančnega sektorja.

C entralni delavski svet se je 
seznanil s polletnim i obračuni 
in  poročili.

— Gospodarski načrt za leto  
1972

S predlogom rebalansa go
spodarskega načrta so se se-

V našem časopisu, na neka
terih. sestankih in v razgovo
rih  sem bil večkrat kritično 
razpoložen do delovanja K ra
jevne skupnosti v našem  n a 
selju. Bile so pom anjkljivosti, 
ki so bodle v  oči, kričale  so za 
ugodnejšim i rešitvam i in niso 
dovolile, d a  b i se prebivalec 
naselja počutil tako ugodno, 
kot m u narava in  okolje to po
nujata . Z adnja le ta  opažam ve
like sprem em be v urejenosti 
naselja, ikar še posebej velja 
za letošnje leto, tako  da m e je  
to pripravilo  k vprašan ju :

«Ali bo K idričevo nekoč V e
lenje?«

Da bi lahko napisal ta  se
stavek, sem  zaprosil ta jn ik a  
K rajevne skupnosti K idričevo 
za pomoč (to sem  potreboval 
p ri zbiranju podatkov o oprav
ljenem  delu v  letu  1972 v na
selju  I  in tu d i na. območju ce
lotne krajevne skupnosti).

Na železniško postajo lahko 
sedaj vsak Kidričain pride tu 
di v najsi albšem vrem enu s. su
him i nogami. Črni, asfa ltn i 5- 
metrsiki pas je  pokril p rah  in 
b lato od križišča glavne ceste 
do železniške postaje. Doma
la- uničena asfaltna, cesta od 
glavnega vhoda- v  tovarno do 
križišča s hajdins-ko cesto je 
obnovlj-ena, asfa ltirana je  ce
sta skozi Apače, urejene so ce
ste  im okolje v  naselju  II.

Vi, k a teri poznate Kidričevo, 
pojdite skupaj z menoj na 
sprehod po naselju, drugi, k i 
še naše naselje n iste videli, pa 
pojdite po naših  sledovih in 
ocenite um estnost naslova.

P ot nas bo peljala od osnov
n e šole in  garaž ob robu goz-

znanili vsi čla-ni centralnega 
delavskega sveta že pred  sejo, 
saj jim  je  bil povsem dostav
ljen v  m ateria lih  za sejo. Se
znanili so se tud i z analizo ne
katerih  izhodišč politike pod
je tja  v okviru gospodarskega 
načrta  za leto 1972; to je p ri
pravil glavni direktor. Iz te 
analize izhaja, da gospodarski 
načrt za leto 1972 dobiva svo
je končne oblike zelo pozno, 
na k ar pa so vplivali številni 
faktorji:

Vse do meseca- ju lija  nam 
niso bile dokončno znane si
stem ske spremembe, ki bist
veno vplivajo n a  rezultate go
spodarjenja (naše prodajne ce
ne in  cene surovin, sprem em 
be n a  področju deviznega si
stema in  sprem em be n-a pod
ročju finansiran ja v zvezi z

da proti bazenu. N ekdanje 
smetišče ob robu gozda, je  da
nes že izginilo; nadom estile so 
ga garaže, s  čem er s ta  rešena 
dva problem a — garažiranje 
osebnih -avtomobilov in  one
snaženje bližnjega okolja nar 
selja. P rostor m ed garažam a, 
ki so n a  novo zgrajene, je bil 
obrasel z nizkim  grm ičevjem  
in je  seda-j domala- p rip rav ljen  
za asfa ltiran je. Zem eljska de- 
ia so opravljena- popolnoma, 
videz je  že lepši in  k a r  je  na j
bolj važno: eno žarišče m ore
bitn ih  bolezni ■— eno onesna
ženo mesto v naselju  m anj.

Sprehod m ed vrstam i blo
kov pro ti otroškem u igrišču in 
restavraciji nam  razgrne po
gled n a  lepo u rejene zeieni-ce 
in cvetlične grede. Okna po
slopij, okrašena, is cvetličnimi 
lončki, so dajala videz -mirne
ga. in  tihega življenja-.

N a poti proti, športno-rekre- 
aciijskem centru, -ki je  n-a d ru 
gem koncu Kidričevega, se  mo
ram o ustav iti ob veselem živ
žavu, k i nas privablja- z otro
škega igrišča, ob otroškem  v rt
cu. Renovirano in  popravljeno 
igrišče je  polno malčkov, k i na 
številnih igraln ih  rekvizitih  u- 
žitva-jo v svoji svobodi in  brez
skrbnosti. Zelo lepo vzdrževan 
park  na otroškem  igrišču vabi 
s svojo zeleno m ehkoto, na ka
te ri lahko počiva pogled m i
moidočega'.

Prostor m ed -garažo, pekar
no, restavracijo in cesto pri 
trgovini; k i je  do pred krat
kim  bil odlagališče za sm eti iz 
pekarne, -restavracije in  upo
rabnikov -garaže, je  danes že 
izplaniran, razčiščeno grmdčev-

obratnim i in osnovnimi sred
stvi).

Šele s preciziranjem  nave
denih elementov smo lahko iz
računali in  ovrednotili koli
činske rezultate našega dela in 
ugotovili struk turo  dohodka.

Kot osnova 'za sestavo go
spodarskega načrta, t.j. koli
činska proizvodnja alum inija v 
višini 40.138 ton in glinice v 
višini 1.20.000 ton, je  o-stala n e 
sprem enjena od tistih  podat
kov, ka te re  smo sprejeli ikot 
svojo nalogo za doseganje ko 
ličinske proizvodnje v letu 
1972.

Bistveno pa 'se je  spreminjar 
lo vrednotenje teh podatkov 
glede n-a- stalne sprem em be cen 
in  drugi/h pogojev gospodarje
nja) tako da je  pravzaprav 
predloženi gospodarski načrt

je, odstranjene 'smeti- in  pose
jan a  trava-. Pom lad v K idri
čevem bo leta 1973 n a  tem  me
stu, z obeh stran i ceste, bolj 
zelena -kot kdajkoli doslej.

N ekdanja »šoder jama« ima 
danes precej drugačen videz. 
P recejšnja površina ja-me je že

šele v sedanji fazi k o t več ali 
manj verodostojen prikaz po
gojev i-n rezultatov gospodar
jen ja  za leto 1972.

C entralni delavski svet je po 
razpravi sprejel rebalans go
spodarskega nač rta  v obliki, 
kot je  bffl predlagan.

— Krediti in depoziti
Centralni delavski svet je  o- 

doforil zadolžitev pod je tja  pri 
Skladu -skupnih rezerv  SRS za 
sredstva, ka te ra  potrebujem o 
za redno poslovanje in izplači
lo osehnih dohodkov. Nadalje 
je odobril oročitev retencijske 
kvote, ki je n a  naših deviznih 
tekočih računih p ri K reditni 
banki P tu j in K red itn i banki 
Maribor.

— Sprem em ba pravilnikov o 
delitvi osebnih dohodkov

Po naročilu centralnega de
lavskega sveta je  Odbor za po

za-siipa-na, posekano grmičevje, 
suho drevj-e in  drevesa, ki bi 
slabšala videz -pri dokončni u- 
reditvi športno-rekreacijskega 
centra. Del jame, -ki je  zasipan, 
bo prekrit, s  kvalitetnejšo ze
mljo in  zasejan s travo; obs-to- 

(N adaljevanje na 2. strani)

slovno politiko uvedel posto
pek za ocenitev delovnih m est 
iz ’nove sistem izacije; ta  de
lovna m esta je  nujno potrebno 
razpisati in zasesti z novimi 
delavci, tako da bomo lahko 
sprejeli poseben -strokovni k a 
der. Ocenjena 'so bila -nasled
n ja delovna mesta: v Razvoju
— samostojni raziskovalec 
1335 točk, v  Vzdrževanju — 
vodja projektivno- 'konstruk
cijskega oddelka 1320 točk in 
vodja tehnološke priprave 
1320 točk, v  Glinici — tehno
log za energetiko 1230 točk, v 
A lum iniju  — tehnolog za a- 
nod-no maso 1230 točk, tehno
log za livarno 1230 točk, v ko
m ercialnem  isekto-rju — samo
sto jn i referen t za. uvoz 1200 
točk in  referen t za raziskavo 
trga 1200 točk in  v službi (teh
nične kontrole — m etalograf 
1195 točk in  vodja laboratorija 
za kontrolo glinice 1300 točk.

Za vsaf delovna mesta, je 
zahtevana visoka strokovna i- 
zobrazba.

— Ponovna razprava o ocenit
v i nekaterih delovnih m est

Delavci e-lektronsko-račun- 
skega centra iso poslali osnov
ni organizaciji sindikata in  o r
ganizaciji ZK odprto pismo; 
tega je  Predsedstvo TZS po
slalo centralnem u delavskem u 
svetu z naslednjim  sklepom:

(N adaljevanje na 3. strani)

Iz strojne delavnice

Ali bo Kidričevo nekoč „Velenje” !?



Ali bo Kidričevo 
nekoč „Velenje“ ?

Prebijanje skorje

(N adaljevanje s 1. strani)
ja  možnost:, da -bo na tem. ob
močju u rej ona »Trim - steza«,.

N ajveč opravljenega dela 
n a  enem  m estu  je na območju 
letnega kopališča. O gra ja  ko 
pališča je  p restav ljena  navz
ven za več kot 2 h a  in  s tem  
je  pridobljen  prostor za pove
čanje rekreacij,skilh im športn ih  . 
površini. Izgrajeni: in  as fa ltira 
ni sta  igrišči za odbojko im, ko
šarko, u re jen  in  asfa ltiran  je 
prostor za ples. K rajevna skup--i 
nost se je zavestno odločila 
za riziko poslovne izgube, da 
bi m ladini z območja, K rajevne 
skupnosti K idričevo in  p tu j
ske okolice nudila, nekaj raz
vedrila in  zabave. Ob sobotah 
in nedelj ah je  v  sezoni n a  ple
sišču kopališča nastopal vofcail- 
no-inštrum entain i ansam bel, 
katerega je n aje la  in,plačevala 
krajevna skupnost. .

O rganizirano je  tu d i nekaj 
odbojkarskih športn ih  srečanj - ' 
med vaškim i aktivi v  K idri
čevem in  Kungoti, k  sodelova,- 
n je  p a  so p rivab ljen i tudi M aj
šperk, Breg pri P tu ju  in De- 
sternik.

. V načrtih  je  izgradnja, no
vega baeena olim pijskih izmer 
(50 X 25 m). V na jk ra jšem  ča
su je  p ričakovan podpis po

ra zbremenj en p a  bo že obsto
ječi bazen,, k i je p rem ajhen  za 
sedanje število obiskovalcev.

Levji delež p r i vseh teh de
lih  in u red itv i naselja  in oko
lice je  prispevala K rajevna 
skupnost Kidričevo, vendar ne 
gre pozabljati tudi- deleža p re
bivalcev Kidričevega, posebej 
p ri .ureditvi Okolja — okras 
blokov ob proslavi 60-letinice 
ro jstva  velikega moža, pokoj- 

: nega Borisa Kidriča.
Danes je  K idričevo zelo pri

kupno delavsko naselje, polno 
življenja in zelenja, z u reje
nim i fcomiunalijami, cestami, 
športno-rekreacijskim  centrom, 
otroškim  igriščem, vrtcem  in 
jaslicam i; prebivalci lahko n a
kupujejo  v novem . M arketu, 
im ajo m ožnost za, upor;; bo ser
visov za različne usluge.

Poskušal, bom v nekaj' š te 
vilkah napisati podatke '(te. sem 
dobil v pisarni k rajevne skup
nosti) o delih, k a te re  je  k ra je v 
na skupnost opravila a li jih  
oprav lja  v  tem  letu.

A sfaltirano je  12 km  cest 
v naselju  I, naselju  II, A pa
čah in v N jivercah ali nad
40.000 ,m2 novih  asfaltn ih  po
vršin. Vzdržujejo 7 km m a
kadam skih cest, n a  ka te re  je 
v letošnjem  le tu  mavoženo

Dosedaj sem  o delu K rajev
ne skupnosti K idričevo pisal 
le v superlativ ih  in foi to  m o
goče koga, lahko zavedlo k  pre
pričanju , da> je  vse b rez  napak  
in  pom anjkljivosti.

O bstaja nam reč še orecei 
neurejen ih  stvari, ki' so sicer 
m alenkostne, vendar vplivajo 
na lepši videz naselja. To se 
predvsem  nanaša, na smeti, ki 
so razm etane pred samopostrež, 
no trgovino in  zelenjavno oz. 
mesnico, pred  nekdanjim  sam
skim  blokom. Za red in snago 
pred trgovina,mi bi, bilo nujno 
potrebno talko-j ukrepati, za 
snago ,pred »samskim« blokom 
pa naj poskrbijo tudi p reb i
valci.

Razen tega je  potrebno a,s- 
fa ltira ti cesto za četvorčki - od 
sta re posta je  do igrišča - in

cesto m ed gradom  in kopali
ščem, k e r je  p rah  ob poletnih 
vročih dneh nadloga št. 1, ob 
deževnih dneh pa sta, tod bla
to in umazanija,.

Če hočemo izbrisati vp ra
šaj za naslovom  sestavka, če 
želimo ta naslov napisa,ti. d ru 
gače: »Kidričevo bo nekoč »Ve
lenje«, m oram o pomagati: prav 
vsi. Potrebno je  še večje anga
žiran je k ra jevne  skupnosti (je 
sicer nared ila že precej, ostalo 
pa je  odvisno od sredstev, s 
katerim i razpolaga), vseh pre
bivalcev nase lja  in  vseh druž- 
beno-politični:h dejavnikov.

V p rid  urejenosti: K idriče
vega in pro ti vandalizm u po
sameznikov m oram o nastopiti 
prav  vsi; predvsem  sta rš i z 
lastn im  vzgledom, potem  pa,

tud i vsak posam eznik sam. Ne 
dovolimo uničevanja' zelenih 
površin, otroškega igrišča, in  
nap rav  na njem , ograje okrog 
letnega kopališča. Opozarjajm o 
otroke in  m ladino na red1 in  
čistočo, zahtevajm o od javn ih  
lokalov (predvsem  zelenjavne 
trgovine in  mesnice), da spoš
tu jejo  red in  snago, k a r jim  se
daj n i najbolj p r i srcu. Ne 
smemo dovoliti, da n as  o po
treb i po čistem in  lepem  K i
dričevem  opozarjajo m andatne 
kazni, k a te re  lahko izrekajo 
m iličniki; spoštujm o to, k a r  i- 
mamo, to, k a r  je  iz leta v  leto
lepše - in  borim o se sfcupaj a™ 
končni sm oter, da bo naše K i
dričevo nekoč »Velenje«.

Popis

OB PRIČETKU JAVNE RAZPRAVE O OSNUTKU ZAKO
NA O POKOJNINSKEM  IN INVALIDSKEM  ZAVAROVA
NJU  DELAVCEV TER O OSNUTKU STATUTA SK U PNO 
STI POKOJNINSKEGA IN INVALIDSKEGA ZAVAROVA
NJA V SR SLOVENIJI

A K T U A L N O :
VOJO VELIČKOVIČ

godbe z izvajalcem  del — Im 
polom iz Slovenske Bistrice. 
Groba zem eljska dela, potreb
na za izgradnjo bazena, so že 
končana; izvajalec m ontažnih 
del za alum inijasti bazen pa 
obljublja, da bo z m ontažo b a
zena gotov pred začetkom nove 
kopalne sezone. Z novim b a 
zenom se bo športno-rekreacij- 
ska površina še bolj povečala,

1.800 m 3 gramoza, asfaltirano 
je  860 m 2 igrišč v  rek reacij
skem centru.

K ra jevna skupnost s svo
jim i službam i skrbi za 11,5 ha 
(115.000 m 2) zelenic, od ka terih  
je  2.500 m2 na novo zasejanih, 
skrbi za red  in  čistočo celot
nega naselja,, z lasti še za čiš
čenje cest, avtobusnega posta
jališča in  vseh zelenic.

Skupščina SR Slovenije d a 
je  v javno razpravo osnutek 
zakona o pokojninskem  in  in
validskem  zavarovanju  v SR 
Sloveniji, skupnost invalidske
ga in  pokojninskega zavaro

vanja pa daje v javno razpra
vo osnutek sta tu ta  skupnosti. 
Po predvidenem  program u bo 
Skupščina, SR Slovenije za
kon sp reje la  oktobra letos, 
skupnost pokojninskega in  in 
validskega zavarovanja pa, bo 
spreje la s ta tu t novem bra 1972. 
Tako bo možno nov sistem in 
validskega in  pokojninskega 
zavarovanja pričeti luresniče- 
vati s, 1. januarjem . 1973. leta.

Vse osnovne organizacije 
sindikatov so že sprejele po 
2 izvoda, osnutka s ta tu ta  pokoj
ninskega in  invalidskega za
varovanja, v SR Sloveniji. Ob
činski svet sindikatov P tu j pa 
je sprejel večje število osnut
kov zakona o pokojninskem  in 
invalidskem  zavarovanju  de
lavcev SR Slovenije za člane 
občinskega političnega aktiva, 
ki bodo vodili javno razpravo 
v osnovnih organizacijah s in 
dikata,.

Izhajajoč iz vseh doseda
n jih  spoznanj, na j osnovne o r
ganizacije sindikatov v  javni 
razpravi posvetijo posebno po
zornost naslednjim  vpraša
njem  :
— sam oupravni u red itv i po

kojninskega, in invalidskega 
zavarovanja, in, ,s temi v zve
zi sodelovanju delavcev — 
zavarovancev pri u re jan ju  
svojih  pravic;

— sodelovanju delovnih, orgar 
nizacij p r i . izvajanju  zava

rovanj ab še posebej pravice 
do invalidskega varstva,, re
habilitacije in zaposlovanja 
invalidov;

— osnovam pokojninskega in  
invalidskega, zavarovanja 
in  osnovam za, določanje 
pokojnine oz. invalidnine;

— usk la jevan ju  in  valorizaciji 
pokojnin in invalidnin;

— ureditv i benificirane delov
ne dobe ;

— fin an siran ju  pokojninskega 
in invalidskega, zavarovanja 
te r udeležbi m inulega dela 
v  pokojninskem  zavarova
nju.
Organizacijo javne  razp ra 

ve o osnutku zakona in  o os
nu tk u  statuta, skupnosti pokoj
ninskega in invalidskega zava
rovanja v  SR Sloveniji foo vo
dila organizacija sind ikata 
TGA skupaj z  vodstvi o rgani
zacij ZKS, ZMS in organov 
sam oupravlj anj,a.

Iz političnega ak tiva  občin
skega sindikalnega, sveta, Zve
ze sindikatov P tu j, bodo v  n a 
ši delovni skupnosti v  javn i 
razpravi sodelovali, še nasled 
n ji tovariši:
Adi Sarma,n, Jože Š egula in 
V iktor Makovec.
Kidričevo, 28. avgusta 1972
— B ilten  —  glasilo ptujskih  

sindikatovStojan Kerbler: »Nasmeh«



Z  za s e d a n ja  c e n tra ln e g a  d e la vsk e g a  sveta:

Pripravljamo se na ustanovitev TOZD
(N adaljevanje s 1. strani)
»Delavci iz ERC (11) so s 

podpisanim  odprtim  pismom 
zahtevali od Predsedstva TZS 
naše delovne skupnosti, da po
novno pregleda sklep zaseda
n ja seje CDS v zvezi s pred
logom začasnih ocenitev d e
lovnih m est v ERC, ikd ni toil 
sprejet. Na piredlog sekreta
ria ta  TZS: »Predsedstvo TZS 
predlaga CDS, da ponovno 
prouči oroblem  ne sam o za de
lovna m esta v  ERC, am pak za 
vseh 67 delovnih mest, kolikor 
jih  je  bilo v razprav i n a  1. seji 
CDS. Delavcem pripada osebni 
dohodek za ves čas, katerega 
so prebili na novih delovnih 
mestih. V zvezi s tem  je po
dana tud i zahtevana pism ena 
obrazložitev pravne službe 
TGA.

Članom CDS tud i p redlaga
mo, da zahtevajo od pravne 
službe TGA, dia z večjim  an
gažiranjem  sledi (sklepom n a
ših sam oupravnih organov in 
da jih  takoj opozarja na n e 
pravilne odločitve.«

Odbor za poslovno politiko 
je  o vsej zadevi razprav lja l 
p red  sejo centralnega delav
skega sveta. Menil je, d a  bi 
naj centralni , delavski svet 
razveljavil svoj sklep št. 264 
z dne 26. jun ija  1972, in  skle
nil, da m u je  Odlbor za po
slovno politiko dolžan na no
vo p rip rav iti celotni predmet, 
ki se nanaša n a  'ocenitev novih 
delovnih m est. Odbor je  m e
nil, da bi n a  ta  način lahko 
n ajh itre je  rešili brezpravno 
stanje na področju razporeja
n ja  delavcev. —- Kadrov,skó- 
sooialnemu sektorju  in sploš
nem u sek to rju  je  odbor n aro 
čil, da pripravi poročilo o de
janskem  in  pravnem  stan ju  
na tem  področju.

Centralni delavski svet se je 
seznanil z odprtim  pismom de
lavcev ERC in poročili, katera 
sta p rip rav ila  kadrovs;ko-iso- 
cialini sektor in  splošni sektor, 
pa s  predloigom odbora za po
slovno politiko.

Po obširni razprav i je  raz
veljavil svoj sklep št. 264 z 
dne ,26. ju n ija  1972 in  'sklenil, 
da miu je  odbor za poslovno 
politiko dolžan na novo p rip ra
viti celotni predlmet, ki se n a 
naša n a  ocenitev novih delov
nih m est, tako  da bo lahko r e 
šil brezpravno stanje na pod
ročju razporeditve delavcev.

— Pritožbe v  zvezi z razpore-
ditvenim i odločbam i po no
v i sistem izaciji

Predsedstvo TZS je  na 8. 
redni se ji 16. avgusta 1972 
sprejelo naslednji sklep: »Čla
nom CDS predlagam o, da 
sprejm ejo, po predhodni raz
pravi, naslednje: »Za nove od
ločbe o razporeditv i na delov
na m esta po prav iln iku  o aktu 
o sistemizaciji od 18. m aja 
1972 velja pritožbeni rok  od 
dne, iko bodo odločbe vsebova
le tudi višino osebnega dohod
ka za sistem izirano delovno 
mesto, k a r je  tudi neobhodno 
potrebno po 37. členu P rav il
n ika o delovnih razm erjih  
TGA.«

O dbor za poslovno politiko 
je  o tem  sklepu sindikata raz
p rav lja l in  predlagal cen tral
nem u delavskem u svetu, da 
Sklene, da je na nove odločbe 
o razporeditvi n a  delovna me
sta po P rav iln iku  o organiza
ciji dela in sistem izaciji delov
nih unest, k i so b ile  izdane čla
nom delovne skupnosti, možno 
vložiti pritožbo, ko bodo te  od
ločbe dopolnjene še z ocenitvd- 
jlQ delovnega mesta.

C entralni delavski svet je  ta 
predlog sprejel.

— Priprave na ustanovitev
TOZD

Na predlog odbora za samo
upravne odnose in  obveščanje

je CDS sprejel nač rt priprav  
za_ ustanovitev TOZD:
1. P riprave za ustanovitev 

TOZD začne, vodi in izpelje 
poseben organ, katerega 
im enuje centralni delavski 
svet — Kom isija za ustano
vitev TOZD.

2. C entralni delavski svet je 
sprejel »Okvirni program  
dela in p rip rav lja ln ih  nalog 
za ustanovitev TOZD« v ob
liki, kot sta predlagala glav
ni d irektor in  Odbor za sa
m oupravne odnose in obve
ščanje. N adaljn ja razčlem 
ba okvirnega program a je 
naloga komisije, ki mora

ocenitev pogojev za ustano
vitev TOZD in form iranje 
skupnega stališča kot osno
ve za razpravo na vseh n i
vojih in v vseh organizaci
jah,

— razprava v kolektivu, poli
tičnih in družbenih organi
zacijah,

— priprava aktov — sklepa o 
ustanovitvi TOZD, — sa
m oupravnega sporazum a o 
ustanovitvi,

— zbori delavcev — sprejem  
isklepa o ustanovitvi, — 
sprejem  sam oupravnega 
sporazuma,

— volitve organov uprav ljan ja

ta  družbene prehrane, ki pod
pisuje v okviru poslovanja ob
rata, M arija Škafar, računo
vodja obrata družbene p reh ra
ne, k i podpisuje skupaj z up 
ravnikom  vse listine finančne 
narave, Helena Gašperič, kn ji
govodja družbene prehrane, ki 
podpisuje v odsotnosti računo
vodje skupaj z Upravnikom vse 
finančne listine.

— Pritožbe po V. natečaju za 
kreditiranje stanovanjske 
izgradnje in  po I. natečaju  
za rekonstrukcijo stano
vanjskih hiš

Centralni delavski svet je

Čiščenje črpalnega 
lonca

ca Čeha, m at. št. 485 k razde
litvi posojila po I. natečaju  za 
rekonstrukcijo stanovanjskih 
hiš, ker pritožnik ni izpolnje
val pogojev, >ki so določeni v 
Praviln iku o k red itiran ju  iz
gradnje, nakupa in adaptacij 
stanovanjskih h iš iz sklada 
skupne porabe; imel je  nam 
reč obremenjeno neprem ični
no.

— D odelitev stanovanj
Po določilih 8. člena. P rav il

nika o dodeljevanju stanovanj 
je cen tra ln i delavski svet na 
predlog glavnega d irektorja 
dodelil stanovanja:
— Ivanu Ercegoviču, stroj, in 

ženirju, dvosobno stanova
n je št. 28 v P tu ju , K ajuho
va ul. 1;

— Francu Jančarju , ikemo teh 
niku, garsonjero v  P tuju, 
K ajuhova ul. 3.

—• Janezu Meznariču, dipl. ing. 
elektronike, trisobno stano
vanje v Kidričevem  št. 7. 
III, vhod, II. nadstropje — 
levo;

— K ristin i Drevenšek, upoko
jenki, trisobno stanovanje v 
Kidričevem  25 — pritličje 
desno.

— Spremem ba statusa stano
vanjskih prostorov v  bloku, 
Kajuhova 3, Ptuj

K er so sobe v podpritličju  
bloka K ajuhova - 3, P tu j, n e 
prim erne za stanovanjske pro
store, je  centralni delavski; 
svet sprem enil status teh os
mih sob tako, d a  jih  je  izločil 
iz stanovanjskega sklada pod
je tja  in  jih  dal na razpolago 
hišnem u svetu.

določiti nosilce nalog in  ča
sovne term ine.

Komisija za ustanovitev 
TOZD im a predsednika in  11 
članov (imenoval jo je CDS na 
tej seji). V komisijo 'so bili 
im enovani :
za predsednika : F riderik
Klančnik, dipl. iur, d irektor 
splošnega sektorja, za člane 
pa: po en predstavnik  OZD, 
v komisijo ga im enuje 
DS OZD, po en predstavnik, 
katerega v  komisijo im enuje: 
tovarniški kom ite ŽK, tovarni
ški odbor (sindikata, tovarniški 
odbor ZMS, tovarniški odbor 
ZB in Ivan  M azera, nam . p red 
sednika odbora za sam ouprav
ne odnose in  obveščanje, J a 
nez A rtenja, dipl. oec, d irek
tor sektorja za organizacijo in 
načrtovanje, F ranjo  Gnilšek, 
dipl. ing., pomočnik glavnega 
d irektorja za tehniške službe.

Naloga komisije je  p ripraviti 
osnove in izvesti p rip rave za 
ustanovitev TOZD. — Komi
sija sestavi program , določi 
metodo dela in im enuje po po
treb i ožja delovna telesa. Ko
m isija sproti poroča o svojem 
delu odboru za sam oupravne 
odnose in  obveščanje in CDS.

Strokovne službe podjetja so 
dolžne sodelovati pri delu  ko
m isije in  p rip rav iti m aterial, 
ki bo za njeno delo potreben. 
Splošni sektor opravlja za ko
misijo adm inistrativne posle.

Kom isija začne z delom ta 
koj. Z ustanovitvijo TOZD bo 
njeno delo zaključeno. Ob p re 
nehanju  predloži komisija CDS 
zaključno poročilo.

O kvirni program  dela in n a 
log za pripravo ustanovitve 
TOZD, sprejet po CDS, je  na
slednji:
— ustanovitev organa,
— inform iranje kolektiva in 

politične priprave
— določitev .programa, dela, 

nosilcev poslov in rokov
— priprava m ateriala — seda

n jih  odnosov v tovamiv e- 
konomski elaborat,

— tehnični elaborat, — orga
nizacijski elaborat, Dodajanje anodne mase

— na vseh nivojih
— sestava splošnih aktov — 

statuta, pravilnikov, itd.
Delovni program  oblikuje in 

sprejm e poseben organ, dolo
čen za pripravo; ta s progra
mom določi tudi organe, nosil
ce poslov in  roke.

— Spremem be vpisov v  regi
stru podjetij in obrti

CDS je sklenil, dia je  treba 
v reg istru  podjetij in obrti pri 
našem podjetju  vpisani poslov
ni predm et razširiti še na: — 
nakup m  prodajo blaga po n a
čelih trgovskega poslovanja.

Nadalje je izbrisan Drage 
Rizman, upravnik  obrata d ruž
bene prehrane, vpisani pa so: 
Janko Krajine, upravnik  obra

za,vrnil pritožbe, ka tere  so po
dali k  razdelitvi kreditov po 
V. natečaju  za k red itiran je  
stanovanjske izgradnje: — 
Stanka V interja, m at, š t, 1318 
in K ristine Gulin, m at. št. 
1366, ker n ista izpolnjevala po
gojev, ki so določeni v  P rav il
niku o k red itiran ju  izgradnje, 
nakupa in adaptacij stanovanj
skih hiš iz sklada skupne po
rabe. Oba prosilca sta imela 
obrem enjeno ‘zemljišče. Nada
lje  je  zavrnil pritožbo Janeza 
Špraha, mat. št. 2090, k i je 
drugič zaprosil za posojilo. Po
sojilo m u n i moglo biti odob
reno zaradi pom anjkanja sred
stev.

Centralni delavski svet je 
nadalje zavrnil pritožbo F ran

— Pomoč poplavljencem
C entralni delavski svet pod-, 

p ira izvedbo akcije solidarno
sti •—■ zbiran je prispevkov za 
pomoč poplavljencem ; to s ta  
pričela upravni odbor Gospo
darske zbornice in Zveza sinidi-; 
katov Slovenije, ki predlagata 
delovnim kolektivom in delov
nim  ljudem , da nam enijo za ,to 
akcijo 2 odst. neto enomeseč
nega osebnega dohodka. Akci
jo v našem -podjetju  izvaja Os
novna organizacija sindikata.
— Tudi p tu jska občina spada 
med poplavna območja. V P tu
ju  so ustanovili poseben sklad, 
ki ima žiro račun pri SDK 
P tu j št. 524-789-26 -— prispevek 
za pomoč poplavljencem. Skup
na škoda na te rito riju  obči
ne P tu j znaša 34.919.692 din,

(Nadaljevanje na 5. strani)



8. REDNA SEJA PREDSEDSTVA SINDIKATA:

R e š it i  a k tu a in a  v p ra š a n ja  v d e lo v n i skupnosti

— Spančkaj dragi in sanjaj lepe sanje . . .

za razrešitev  dolžnosti zaradi 
preobrem enjenosti, saj je  n ak 
nadno prevzel dolžnost p red 
sednika K rajevne 'skupnosti K i
dričevo. S ekretariat je  bil m ne
nja, da je  brezsmiselno siliti 
k delu človeka, ki tega dela ni 
p rip rav ljen  opravljati. Za no
vega ta jn ika  je  predlagal D ra
ga Žlendra, vendar ta  dolžno
sti ni bil p rip rav ljen  sprejeti. 
Člani predsedstva so razp rav 
lja li o osebi, k i bi lahko o- 
p rav lja la  dolžnost ta jn ika, in 
so se strin jali, da bi to dolž
nost prevzel VOJO VELIČKO- 
VIČ. P redsednik OOS TGA je 
opozoril predsedstvo, da Vojo 
ni član TZS in bi njegova iz
volitev za novega ta jn ika  bila 
proti pravilom  OO sindikata. 
Glede na to, da. je  M ARIJA 
KORPAR, član NO ZTS, zapu
stila našo delovno skupnost, 
so kooptirali novega člana TZS
— tov. VELIČKOVIČA.

Predlog, da prevzam e Vojo
Veličkovič dolžnost ta jnika, je  
bil soglasno sprejet. Člani 
predsedstva m u želijo polno u- 
speha pri oprav ljan ju  funkci
je  v sindikatu  TGA. Za nove
ga člana NO TZS je  nam esto 
M arije K orpar predsedstvo so
glasno predlagalo in  izvolilo 
FRANCA TOŠA iz Prom eta.

Tovariš predsednik je  opozo
ril p redstavnike OOS v OZD, 
naj predlagajo člane iz vrst 
IO OO sind ikata OZD pred
stavnike za različne komisije 
p ri DS OZD.

P rihodnje naloge, ki čakajo 
naš sindikat, so :
— razprava o kodeksu samo

upravi jalcev,
— razprava o sta tu tu , pokoj

ninskem  in invalidskem  za
konu (predvsem vprašan je 
benificirane delovne dobe),

— priprave za I. kongres ZSS 
občine P tuj.

Kidričevo, 28. avg. 1972.
SEKRETARIAT OOS TGA

ločene ob začetku leta. P rav  
tako je  um irjena situacija  pri 
sredstvih odbora godbene sek
cije, k jer po teka poraba denar
ja  po predvidenem  program u. 
Realizacija v sindikatu  v p r 
vem  polletju  znaša 44,19%, pri 
godbeni sekciji pa 30,49 %. F i
nančno poročilo je  bilo sp re
jeto  v celoti.

6. točka dnevnega reda je 
obsegala seznanjenje o popla
vah  v Pom urju  in  severo- 
vshodni Sloveniji. Za te k raje 
je  sprožena akcija, im enovana 
»AKCIJA SOLIDARNOSTI.« 
P red  nekaj dnevi sta  se se
stala upravn i odbor Gospodar
ske zbornice S lovenije in 
Predsedstvo ZSS; obravnavali 
so predloge o pomoči P om ur
ju  in sklenili povabiti vse de
lovne ljud i in kolektive, da od 
p rve naslednje plače ali n a j
pozneje v dveh mesecih nam e
nijo 2 %  iz neto osebnih do
hodkov kot pomoč poplavljen- 
cem.

Sredstva bi zbrali v poseb
nem  skladu, katerega bo vodil 
UO, form iran  iz dvajsetih  čla
nov iz vse Slovenije, predvsem  
pa iz Pom urja. Pobudnika te 
akcije pa obenem pozivata vse 
delovne organizacije, n,a j bi iz 
različnih virov, zlasti iz sklada 
skupne porabe, p rav  tako p ri
spevali del sredstev. O tem  je 
razpravljano tud i v občinskem 
m erilu  na sestanku predsed
nikov OOS ptujske občine 11. 
avgusta 1972.

Predsedstvo je razpravljalo  
o predlogu in predlaga cen tra l
nem u delavskem u svetu:

Na pobudo upravnega od
bora Gospodarske zbornice 
Slovenije in  Zveze sindika<- 
tov Slovenije predlagamo, 
da nam eni od neto osebne
ga dohodka  — enomesečnih  
prejem kov 2 %  in da nam e
ni del sredstev iz sklada 
skupne porabe. SredstvaSTOJAN KERBLER: »BRATA«

18. avgusta 1972 se je  sestalo predsedstvo TZ sindikata na 8. redni seji. D nevni red je obsegal tem atiko, ki je odraz 
trenutnih problem ov v podjetju: polletni obračun TGA, poročilo o aktivnosti v  zvezi s pravilnikom  o d e litv i OD, zased
ba posam eznih delovnih m est, finančno poročilo OOS TGA za prvo polletje, akcija solidarnosti za pom oč prizadetim  v 
Pom urju in razno.

Člain vodstva podjetja M ilan 
Longhino je  podal poročilo o 
polletnem  obračunu tovarne; v 
tem  je  nakazal resnost polo
žaja TGA ob najnovejših  po
dražitvah, k i se bodo še pove
čale ob sprostitv i cen.

V tre tji točki dnevnega re 
da — ured itev  novega p rav il
n ika o delitvi osebnih dohod
kov — se je  razvila po poroči
lu  Ivana A rten jaka ak tivna ' 
razprava, v kateri so nakazali 
problem e glede zagotovitve po
trebnih  finančnih sredstev  ob 
sprejem u novega prav iln ika in 
sodelovanja vodstev sindikata 
osnovnih organizacij sindikata 
v OZD p ri sprejem anju  in  u- 
resničevanju  prav iln ika; spre
jeli so naslednji sklep:

Organizacijam združenega  
dela predlaga, da bodo pri 
sprejem anju in  konkretnem  
vrednotenju  delovnih m est 
po novem  praviln iku  o delit
v i osebnih dohodkv naše de
lovne skupnosti vabljeni k 
sodelovanju na vseh stop
njah obravnavanja predstav
n ik i osnovnih organizacij 
sindikata v OZD.
Predsednik  tovarniškega zbo

ra  sind ikata V iktor M arkovič 
je  naslednjo točko dnevnega 
reda — zasedba posameznih 
delovnih m est — razdelil na 
dva dela: zahteva, odiprto pis
mo predsedstvu TZ od ERC in 
izdaja odločb po ak tu  o siste
mizaciji. Uvodna beseda tov. 
predsednika :

11 članov ERC-a, ki so pod
pisali in poslali odprto pismo, 
po jasn ju je in zahteva rešitev

njihovega problem a. O tem  je 
na zadnji seji razprav lja l tudi 
sek re taria t Osnovne org. sin
dikata TGA in sklenil, da bo 
zahtevo prenesel na predsed
stvo, kar zahteva tud i odprto 
pismo ERC-a. Zahtevano je  tu 
di pojasnilo od naše pravne 
službe, k a r je bilo takoj rea li
zirano. P ri tem  je  sekretaria t 
še sklenil, da bo obravnaval 
kompleksno celoten problem  
—■ za vsa delovna mesta, za 
katera so bili posam ezniki k a 
korkoli zadolženi in  jih  dejan 
sko tudi opravljajo. Menim, da 
bi danes že dokončno lahko 
postavili ta  dolgotrajni prob
lem  na takšno točko, ki bi po
m enila dokončen odgovor in 
rešila to  problem atiko. Žal pa 
m oram  povedati, da je p ri vsej 
stvari, ne želim nikogar k r it i
zirati,, im ela levji delež naša 
pravna služba. Če bi ta  — m i
slim, da je za to zadolžena, k a r  
kolektiv tud i od n je p ričakuje 
in n e  na koncu, za 'kar jo tudi 
plačujem o —, že p r i prvem  
predlogu sveta DE Osrednjih 
služb, ka te re  so obravnavali na 
delavskem  svetu, opozorila na 
p ravna stališča in sprejem anje 
tako važnih sklepov, potem  bi 
bilo to danes že urejeno.

Tovariši, ki so zastopali 
pravno službo podjetja  na se
jah  DS, so bolj malo ali pa nič 
prispevali k temu, da bi pro
tipravno, če je  bilo prisotno na 
sejah naših sam oupravnih or
ganov, odpravili. P red  nam i je 
pism ena zahteva in  o tem  m o
ramo po pravilih  sindikata

razprav lja ti in ustrezno ukre
pati.

Po krajši razpravi je  p red 
sedstvo soglasno sprejelo n a 
slednji sklep:.

Predsedstvo TZ sindikata  
predlaga CDS, da ponovno 
prouči problem, ne samo za 
delovna m esta v  ERC, am 
pak za vseh 67 delovnih  
mest, kolikor jih  je  bilo v  
razpravi, na prvi seji CDS: 
delavcem  pripada osebni 
dohodek za ves čas, ka te
rega so prebili na novih  
delovnih mestih.

V zvezi s tem  je podana 
tudi zahtevana pism ena ob
razložitev po pravni službi 
TGA.

Članom CDS je  tudi pred
lagano, da je treba zah te
va ti od pravne službe TGA, 
da z večjim  angažiranjem  
sledi sklepom  naših sam o
upravnih  organov in  jih  ta 
koj opozarja na m orebitne  
nepravilne odločitve.

Glede na drugi razprave — 
izdaja odločb po aktu  o siste
m izaciji — je bil sp reje t sklep:

Članom CDS predlaga
mo, da sprejm ejo po pred
hodni razpravi naslednjo  
odločitev:

— Na nove odločbe o raz
poreditvi na delovna mesta  
po praviln iku  aktu  o siste
m izaciji z  18. maja 1972 ve
lja pritžobeni rok od dne, 
ko bodo odločbe vsebovale 
tudi višino osebnega dohod
ka za sistem izirano delov
no mesto, kar je tudi ne- 
obhod.no potrebno po 37. čl.

praviln ika  o delovnih raz
m erjih  TG A.

Finančno poročilo OOS TGA 
za prvo polletje je  bilo poda
no, kot je  bilo priloženo m a
terialu ; iiz n jega vidim o dobro 
finančno gospodarjenje s sred
stvi in  solidno stan je za izvrši
tev  akcijskega program a po 
vseh postavkah, ki so bile do-

naj bi nakazali posebej fo r
m iranem u UO akcije soli
darnosti.

Predsedstvo T ZS tudi 
predlaga, da bi našem u čla
nu  A n tonu  Cenarju odob
rili posojilo, za katerega je 
zaprosil pri odboru, obenem  
pa naj bi m u odobrili en
kratno pomoč v znesku
5.000 ND.

V zadnji točki dnevnega re 
da je  bilo predsedstvo sezna
njeno o tem, da je  dosedanji 
ta jn ik  ANTON KOSI zaprosil

BOLJŠE JE, D A  SE NE ZBUDI!



Na pobudo mnogih delavcev iz več delovnih organizacij in občin začenjam o so
lidarnostno akcijo za pomoč severovzhodni Sloveniji, predvsem  Pomurju, kjer so 
bili ob zadnjih poplavah in neurju hudo prizadeti kraji in ljudje, zato je nastala  
velika škoda, katero pa prebivalci teh obm očij ne zmorejo sam i nadomestiti.

Takoj po velik i naravni nesreči, ki je 
prizadela ta del Slovenije, so b ili na pri
stojnih m estih sprejeti najnujnejši ukrepi 
za preprečitev najhujših posledic oziroma 
za zaščito prebivalstva in  ljudskega im etja.

Izvršni svet je odobril večja  sredstva za 
prvo pomoč posam eznikom, Ljubljanska 
banka je že odobrila posebne kredite, So
cialistična zveza in  Rdeči križ pa sta or
ganizirala med občani zbiralno akcijo za 
takojšnjo pomoč prizadetim. Prav tako so 
uresničili prve ukrepe še drugi odgovorni 
dejavniki v  republiki, predvsem  pa so se 
organizirano lotili samopomoči v  prizade
tih krajih. Vendar vsi ti ukrepi in vse te 
akcije še vedno niso dovolj obsežne in do
v o l j  učinkovite, da bi odpravili vsaj tiste 
posledice, ki ogrožajo normalno življenje  
in delo ljudi teh krajev in  njihov nadalj
nji razvoj.

Zato povzemam o pobudo našega član
stva, delovnih organizacij in občin, da bi 
organizirali široko vseslovensko solidar
nostno akcijo za pomoč prizadetim območ-

pe, da bi preprečili novo škodo, ki lahko 
nastane zaradi posledic poplav, in čimprej 
zagotovili norm alne m ožnosti za delo in 
razvoj v  teh krajih.

Upravni odbor bo razporejal sredstva  
kot nepovratna in  po predloženih progra
mih prizadetih delovnih organizacij, kra
jevnih  skupnosti in občin. Sredstva bo o- 
dobraval predvsem  za:
— neposredno pomoč delovnim  organiza

cijam, katere so bile prizadete ob po
plavah in je ogrožena njihova proiz
vodnja, za regrese v km etijstvu, pred
vsem  z namenom, da bi ohranili stalež 
živine:

— obnovo najnujnejših javnih komunalnih  
objektov in naprav.

Za to, da bodo sredstva, katera bodo 
zbrana, kar najbolje in nam ensko uporab
ljena, bo odgovoren poseben odbor, ki bo 
organiziral in  sprem ljal vso akcijo. Sred
stva bodo zbirali v  posebnem  skladu in 
na posebnem  računu in bo z njim i uprav
lja l upravni odbor, sestavljen iz predstav-

POZIV K SOLIDARNOSTNI AKCIJI ZA POMOČ PRIZADETIM V POMURJU

llsak naj prispeva vsaj l odstotka 
svojega enomesečnega zaslužka

jem  v severovzhodni Sloveniji, predvsem  
Pomurju.

Zato pozivam o vse delavce v podjetjih  
in ustanovah, da dajo v  ta namen najm anj 
2 odst. svojega čistega enom esečnega za
služka, delovne organizacije pa naj po svo
jih m ožnostih prispevajo sredstva iz sk la
da skupne porabe. Pri tem  naj opozorimo 
na pobude nekaterih delovnih organizacij, 
da z delom  v  enem  prostem  dnevu ali dru
gače ustvarijo dohodek in ga nam enijo  
za pomoč prizadetim  v  Pomurju.

Že sam o z 2 odst. prispevkom  od m eseč
nega zaslužka bomo lahko zbrali nad dve 
m ilijardi starih dinarjev, če se bodo vsi 
solidarnostno odzvali pozivu na pomoč. To 
nam kaže, kako pomem bno je, da se odzo
vem o res vsi, kajti prav v  tem, v  tej sp loš
ni solidarnosti, je naša moč in jam stvo, 
da bomo zmožni obvladati tudi posledice 
takšne naravne nesreče, kakršna je zdaj 
prizadela Pom urje in nekatere druge kra
je. Ob tem  je še posebej pomembno, da 
bo pomoč hitra. Zato zagotovim o svoj pri
spevek že ob prvem  izplačilu osebnih do
hodkov, najpozneje pa v  dveh mesecih.

Vemo, da z zbranim i sredstvi še ne bomo 
zagotovili obnove vsega in da ne bomo 
m ogli nadom estiti vse škode, toda ta sred
stva, katera bomo zbrali, naj bi bila tista  
tem eljna vsota, katero bodo lahko sam o
upravni družbeni dejavniki v  prizadetih  
krajih uporabili kot nujno potrebna sred
stva za različne takojšnje posege in ukre-

nikov delovnih skupnosti in pobudnikov 
akcije, kakor tudi iz predstavnikov obmo
čij, ki so bila najbolj prizadeta. Odbor bo 
sproti obveščal javnost o poteku akcije in 
o porabi zbranih sredstev. Svoje delo bo 
usklajeval z drugim i pristojnim i dejavniki 
v  republiki.

Hkrati, ko začenjam o to solidarnostno 
akcijo, pozivam o vse  odgovorne dejavnike 
v  republiki, da po resnični oceni razmer, 
ki so nastale kot posledica elem entarne n e
sreče, upoštevajo pri svoji politiki izjemne 
potrebe prizadetega območja. To zlasti pri
čakujem o od organov upravljanja vodnega  
sklada, cestnega sklada, sklada skupnih re
zerv, interesnih skupnosti in organov 
družbeno-političnih skupnosti, ki so pri
stojni za davčne olajšave. Pričakujem o, da 
bodo sprejeli kratkoročne ukrepe, ki so po
trebni za ublažitev posledic zdajšnjih po
plav in neurja, kot tudi dolgoročne, ki naj 
v bodoče preprečijo nove, podobne nesre
če.

U pravni odbor
Gospodarske zbornice SRS

Leopold Kresè s. r.
Predsedstvo
republiškega sveta ZSS

Tone Kropušek s. r.

Kidričevo, 28. avgusta 1972

(Iz B iltena ptujskih sindikatov)

(N adaljevanje s 3. strani)

Pripravljamo se na 
ustanovitev TOZD

od tega v 'km etijstvu 31.183.410 
din, n a  'gradbenih objektih
3,130.000 din in na kom unalnih 
objektih 606.292 din.

C entralni delavski svet je 
odobril ‘kredite Antonu Cenar- 
ju, pkv skladiščnem u delavcu 
v prodajni službi 40.000 din in 
Stanlku V interju  iz Stroj, vzdr
ževanja 30.000 d in  pod nasled
njim i pogoji: rok vračila ,20 
let, brezobrestno, pričetek v ra 
čanja po treh  letih, pri čemer 
naj bodo upoštevani vsi ostali 
pogoji po našem  P raviln iku o 
k red itiran ju  izgradnje, naku
pa in adaptacij stanovanjskih 
hiš.

Te kredite je  centralni de
lavski svet odobril, na, osnovi
3. člena Praviln ika o socialni 
zaščiti kot pomoč ob elemen
tarn i nezgodi. Tov. Cenar ju  so 
letošnje poplave porušile sta 
novanjsko hišo, zato centralni 
delavski svet tudi predlaga os
novni organizaciji sindikata, 
da m u iz svojih srdestev n a
meni enkratno denarno pomoč. 
Tov. V inter je  prav  tako do
bil posojilo po citiranih  dolo
čilih P raviln ika o socialni za
ščiti, k e r si m ora zgraditi no
vo 'hišo izven poplavnega ob

močja. Sedanjo hišo je  prisi
ljen podreti zaradi večjih po
škodb, ka tere  so povzročile po
plave.

— Prošnja za oprostitev p la
čila škode

Anton Frlež je  zaprosil cen
traln i delavski svet za oprosti
tev plačila škode.

Po sodbi Občinskega sodišča 
v P tu ju  je  dolžan vrniti pod
je tju  povzročeno škodo v zne
sku 3.260,25 din.

Centralni delavski svet je  po 
razpravi in  poročilih ugotovil, 
da je Anton Frlež sposoben 
plačevati prisojeno odškodnino 
v m esečnih obrokih, tako da 
mu vsi odtegljaji ne bi1 znašali 
več ko t eno tretjino  osebnega 
dohodka, zato ga za ta del od
škodnine ni' oprostil. Centralni 
delavski svet pa je oprostil 
tov. Frleža plačila razlike med 
zahtevano in  prisojeno odškod
nino v znesku 4.112,15 din in 
sklenil, da ta  odškodnina ne 
bo sodno iz terjana od njega.

Zaradi pom anjkanja časa je 
centralni delavski svet odložil 
tri točke dnevnega reda za n a 
slednjo sejo.

K.-n.

Izpihavanje anod

Označevanje klinov



Pojasnilo k „Počitniškemu razmišljanju“  v 7. št. Aluminija
Prosimo, d a  bil naše pojasni

lo k  »Počitniškem u razm išlja
nju« — v našem  časopisu, iz
šlo v  7. št., 197,2 — v  celoti Ob
javili, ök-, vsem  upravnim  or
ganom, kakor tud i celotnemu 
kolektivu, k a r  pomenil, d a  bi 
vei uslužbenci TGA lahko iz
vedeli za vse slabo in  dobro v  
Počitniškem  domu v  Crikve
nici.

P rv o  ibi pom etli smetil, d a  bi 
se pozneje laže razum eli. Res 
ni1 okras kup trav e  pod vilo 
Lada. N ikakor pa to  niso sm e
ti. Pri, s tru g an ju  pa ik e to v  v 
vili L ada sm o nam reč ostružek 
odnesli- n a  'kup, k a te r i je  m i
šljen, d a  so sm eti. Zato smo 
naročili p ri K om unalnem  pod
je tju  Crikvenica, d a  nam  prb- 
peljejo  kamioni zem lje za  po
k ritje  gnojila (ostružek parke- 
tov) z namenom, da b i  posa
dili razno grm ičje im cvetlice, 
k a r  ,bi res b ilo  v  okra® prosto
ru  pod v ilo  Lada. V endar ko 
m unalno podjetje n i storilo  u 

sluge pred  začetkom  sezone in 
smo ostružek pokrili s  travo  z 
nam enom, da bi k u p  pokrili 
z zemljo pozneje, po  sezoni.

Pripom niti moramo, da smo 
v vili L ada prepleskali celo po
slopje, stene, k ako r tudi v ra 
ta  in  okna (olje) im še p relak i- 
ra li parkete. D ela v  vili Lada 
so ise zavlekla do sezone, za
to  ni ostalo časa za  kakršno
koli u re jan je  parkov ali zem
ljišča oikoli poslopij.

Glede štednje z 'elektriko bi 
bilo k a r  odveč govoriti zaradi 
popravila bo jle r j a v  kopalnici 
v vili Lada. Za takšno malo 
popravilo n e  dobite m ojstra  ce- 
.o sezono, k a jti m ojstri vse! 
strok  b o  dogovorjeni, da v se
zoni' ne sprejem ajo  naročili, če 
n jihova vrednost ne znaša, čez 
milijon, z idarji p a  me p revza
m ejo dela  v  ,sezoni pod 10 m i
lijonov.

Sesalca za p rah  nam  nihče 
ni hotel vzeti v  popravilo; po
kvaril se je  sredi sezone, za

to smo ,ga poslali d irektno v  
tovarno, k je r  je  b il izdelan, in  
nam  ga še do danes niso v rn i
li.

Takšne odnose im ajo razni 
m ojstri do nas v Crikvenici.

P r i  prenočevanju  v  sezoni 
brez napotnic ibi se zadržali 
nekoliko več, d a  b i bilo r a 
zum ljivo vsem  objektivcem  im 
suibjektiivcem v  tovarni.

Dogaja se, da člani ko lek ti
va p riha ja jo  en d an  prezgodaj 
v počitniški dom, kakor se gla
si n jihova napotnica. V  prim e
ru, da im am o prazno sobo a li 
ležišča, jim  nudim o prenočitev 
v  sobah, za ka te re  n im ajo  n a 
potnice. Ko p ride  določenega 
dne član ko lek tiva  v  dom, se 
začudi, d a  je  njegova, soba za
sedena in  nepriprav ljena, češ, 
saj sem  m ojega p redn ika  že 
sinoči srečal m ed potjo. Tako 
m oram o ob izm eni gostov »ro
strati« tis te  goste, ki. pridejo 
prezgodaj, k a r  n a s  še dodatno 
obrem enjuje p ri posprav ljan ju

in preoblačenju perila, za 
k a r m ora b iti poskrbljeno vse 
na dain izmene.

Zgodilo se je  10. julija, 1972, 
da je  obiskal počitniški dom 
Feliks K rajnc z ženo in  trem i 
otroki. Im el je  napotnico št. 71 
samo za hrano. D ejal je , da

ne kolektiva, kaj foi bilo, če bi 
p rišla  kontro la itn bi osebno 
bila kaznovana za 500 ND, pod
je tje  pa celo za 5.000 pol 
m ilijona din. K aj b i potem m e
ni lahko očitali glede malo
m arnosti poslovanja, k a terega  
ste  fcni zaupali!

L etovanje naših sodelavcev v  C rikvenici

Iz m izarske delavnice

bo začel koristiti usluge šele
11. ju lija  1972, da ima, stano 
van je  zunaj doma in  da so iz
daja te lji sob javili1, d a  lahko 
začne im enovani ko ris titi le 
žišča, že 10. ju lija  1972.

Tega dne, 10. ju lija, sem od
šla pogledat, če so zaprta okna 
in v ra ta , okrog po lenajste u re 
zvečer. Nemalo začudena sem 
opazila, d a  pred  oknom nekdo 
postopa pred  vilo A lum inij. 
P restrašena sem se le opogumi
la in  vprašala, kaj želijo. Odvr
n ili so mi, d a  Ibi šli sp a t v  vilo 
A lum inij in  da n jihovi tr i je  o- 
troci že ispijo n a  št. 6. Še bolj 
začudena sem vprašala, kdo 
jim  je  to dovolil. Dejali, iso, da 
sobarica. O dvrnila sem jim, da 
grem  sobarico vprašat, kako  
je  to  mogoče, d a  je  dovolila 
prenočitev brez prijave.

Tudi tov. K rajncu  in  njego
v i ženi sem  dejala , d a  b i lah 
ko prišli v  p isarno in  tam  po
vedali, da želijo p renočiti v 
domu, kakor so to storili pred  
tem, ko so predplačali hrano 
za prihodn jih  deset dni.

Glede nevšečnosti a li težav 
— za p resp a ti v domu — z od
nosom, kakor je  ravnokar n a 
veden, vprašam  -6k-, v se  m o
je predpostav ljene in vse čla-

Zgodilo se  je  lani, d a  so u -  
službenci TGA potovali služ
beno skozi Criikvenico in  so 
ob eni ponoči tako razbij ali po 
vratih , da so vse stanovalce, 
prebudili. P oudarjam , niso bili 
najavljeni, imeli so dnevnice, 
pa b o  hoteli ravno  sredi, noči 
usluge v  počitniškem  domu. 
Vprašam,, ali je tu d i to  dopust
niško razm išljanje?

Potrebno b i bilo resnično- 
m arsikaj razm išljati, tud i ozar- 
poslovanju k a d ra  v počitni
škem domu. Na, delovna .mesta 
so b ili sp re je ti ljudje, k i niso 
n iti m alo seznanjen i z delom^ 
za k a terega  so prevzeli odgo
vornost.

K ljub tem u smo v le tih  o d  
1969 do 1972 izpeljali ulično 
kanalizacijo. Popolnom a n a  no
vo in šta lira li e lektrično nape
ljavo v  v ili A lum inij. Položili 
nova tla v  v ili A lum inij. P re 
pleskali obe vili, znotraj zido
ve. P ri vili Lada tudi fasado. 
Sodobno opremili: kuhinjo, da 
im a danes zm ogljivost za 140 
oseb dnevno.

Sprejeli smo 33 pohval od 
članov ko lektiva TŽV, M ari
borske bolnišnice, rudn ika Ve
lenje, K K  P tu j in  od ostalih  
članov ko lektiva TGA K idri
čevo.

U pravnica  
M ara R U S

P ravna  služba je  svojo na
logo opravila, sa j je  p rav  ona 
p rip rav ila  sklep, k a te reg a  je 
glavni d irek to r predlagal de
lavskem u svetu, in  sicer, da 
j e treba p rip rav iti ocenitev vseh 
tis tih  delovnih mest, k i zaradi 
kakršnegakoli, razloga niso bi
la ocenjena, delavci p a  so bili 
nan je  razporejeni. Tako reši
tev  je  glavni, d irek to r p red la
gal CDS prav  zaradi tega, ker 
je  sp reje l m nenje p ravne služ
be, d a  je  rešitev  zadeve nujna, 
saj je  dejansko s ta n je  v  nas
p ro tju  s  p redpisi in  ak ti pod
jetja,.

D elavski svet (v p rejšn ji 
sestavi) je  p red lagani isklep tu 
di sprejel. Po tem  sklepu je  b i
la  nato  p rip rav ljen a  ocenitev 
in  p red lagana za  sprejem . Žal 
pa pristo jn i odbor ocenitve ral 
spreje l in  je  pred lagal CDS, 
naj sprejm e odklonilno odio-

log odbora v  n asp ro tju  s  sploš
nim i ak ti podjetja., k e r  im ajo 
prizadeti delavci pravico, da 
jim  določimo osebni dohodek 
po novih delovnih m estih, na 
katera so b ili v času p rip rav  
na novo organizacijo in  siste
mizacijo razporejeni, toda z o- 
sebnim  dohodkom  po delovnih 
mestih, na, .katerih so delali po
prej. K  tem u izrecnem u opo
zorilu glavnega d irek to rja  
p ravna služba ni .imela ka j p ri
pom niti a li dodati.

Na seji CDS so tudi nekateri 
člani opozarjali, d a je  zadevo po
trebno -rešiti in  d a  je  sprejem  
sklepa ozirom a predloga od
bora v naspro tju  s pravicam i 
delavcev. CDS p»  je  k ljub  te 
m u  predlog odbora sprejel, t. j., 
p redlagana ocenitev delovnih 
m ast ni bilia sprejeta.

Stališče, d a  v sedanjih  oko
liščinah n i mogoče sp re je ti 
sklepa o ocenitvi delovnih 
mest, je  zastopal tud i tovar
niški kom ite ZKS. Vse nave
dene okoliščine so b ile  dobro 
znane tud i odgovornim  tovar 
rišem  TZ sind ikata , i

— Zakaj pa se  tako sm ejiš? I
— Zato, ker so  m i po  dvajsetih  letih  delovnega staža le  

priznali benificirani d elovn i staž, ha, ha, h a . . .

Pripombe pravne službe
(K članku: „8. redna seja predsedstva sindikata . . .  ”)

S tem i pripom bam i ne že
limo k ritiz ira ti delovanja, TZ 
sindikata, hočemo le  postaviti 
stva ri n a  pravo mesto, osvet
liti dejstva v  p rav i luči in  p ri
kazati dejansko stanje.

PRA V N A  SLUŽBA

K  stališču  p redsedstva TZ 
sindikata, izraženem  na 8. red 
ni se ji 16. avgusta, v  katerem  
je  izrečena, k r itik a  o  delu prav
ne službe, priporni,nj>amo n a 
slednje: i I

čitev. CDS je  tak  odklonilni 
sklep z večino glasov sprejel. 
S tem  p a  je  bila rešitev  zadeve 
onemogočena. Na seji CDS je 
glavni d irek to r člane izrecno 
opozoril, da je  odklonilni p red-

Želimo p a  povedati tu d i to, 
da p ravna  služba n iti po vse
bini svojega, dela, n iti po sploš
n ih  ak tih  pod je tja  n i čuvar 
zakonitosti dela organov uprav
lja n ja  ini ko lek tivn ih  izvršilnih 
organov, je  le  svetovalec. Če 
n jen ih  m nenj in nasvetov ti 
organi n e  sprejm ejo  a li n e  u - 
poštevajo, ne prizadene p rav 
ne službe nobena odgovornost1, 
zato je  k ritika , izrečena na 
n jen  račun, neosnovana. P ra v 
na služba pa tud i n im a nobe
ne možnosti za preprečitev 
sprejem a sklepov,, k i so v  nias- 
p ro tju  z ak ti podjetja . Spreje
ti sk lep i pa n jo  p rav  Itako ob
vezujejo, kak o r vsako drugo 
službo a li organ v  podjetju.



Kako daleč sega ljubezen do
(Ali: Harlem na Potrčevi cesti v Ptuju)

'Naše podjetje je v  letih  od 1963 do 1965 investiralo izgradnjo 40-stanovanjskega bloka na Potr
čevi (prej Ljutom erska 22) v  Ptuju. V maju 1966 je b il blok naseljen s štiridesetim i srečnimi 
stanovalci — člani kolektiva in njihovim i druži nami, saj je pom enilo in  marsikomu, ki nim a  
ustreznega stanovanja, še danes pom eni lastno stanovanje izpolnitev večletnih želja.

Poslopje je sodobne oblike; 
lepo je  bilo videti, svetla stop
nišča in zasteklane Vhode. Po
nosni smo bili, da smo dobili 
stanovanje prav  tu. Okolje 
bloka ob vselitvi še ni bilo 
urejeno. Podjetje je zopet 
žrtvovalo precejšnja sredstva 
in dobili smo zelenice in lepo 
urejen  nasad pred blokom; 
ta je popestril in olepšal 
del našega mesta. Urejeno 
je  bilo tudi dvorišče za blo-

pregled stanovanj in vse, ki 
stanovanje uničujejo, preselila 
v slabše)! Takih' je, na žalost, 
v našem  bloku precej. Sedaj, 
po šestih letih, nam reč kaže 
naš blok k lavrno  podobo. Vse, 
p rav  vse, k a r  je  skupnega, je 
uničeno : st ene po stopniščih so 
umazane, da ne rečem: zasvi- 
njane, stikala za električne 
zvonce so razm ontirana, uni
čena so elek trična stikala po 
stopniščih in v  kletn ih  prosto

Elektroliza B

to ra .  S kratka, zadovoljni smo 
Tildi, čeprav za k ratek  čas, ka j
t i  slabosti so se pokazale že 
km alu. M arsikaj je  bilo narobe 
v  stanovanjih, toda danes' n i
m am  nam ena pisati o tem.

Narobe je bilo in  je  še ved
n o  narobe, da dobijo stanova
n ja  tak i ljudje, katerim  je  skrb 
za  skupno — družbeno lastn i
no — tuja. (Ne bi bilo odveč, 
če  bi podjetje form iralo komi
sijo , k i bi opravljala občasen

rih (kar je, m im ogrede pove
dano, sm rtno nevarno), podbo
ji v ra t so zrezljani, v ra ta  po
pisana z vsem mogočim, šipe 
na vhodih polomljene in za
pacane, zelenice p red  blokom 
uničene. Najboljše j e v sred
njem  vhodu. Tu se zbirajo o- 
troci iz vsega bloka in  ne samo 
ti, tud i iz drugih blokov. Vsak 
dan smo priče pohodom sku 
pine otrok, k i si, ne vedo najti 
druge zaposlitve, kot da un i-

Praktikantka v podjetju

čuj-ejo vse, k a r  se še uničiti 
da. Iz stanovanj si prineso ko
ce in  stote,• p a  ležijo a lt sedijo, 
na zelenici pred blokom, lovi
jo se po cvetličnih gredah, se
dijo n a  stopnicah in v vhodu, 
postavljajo  isii.iz sta rih  cunj šo
tore p red  blokom, brskajo  po 
sm eteh in  podobno.

K je s te  starši? Vas ne moti, 
da vaša hčerka sedi n a  stopni- 
oaih in k arta , šiva, plete in 
povzroča nesnago? Vas ne mo
ti, da vaši otroci sedijo kot 
cigani v  Vhodu in m oram o o- 
stali stanovalci domala že pro
siti, naj se  um aknejo, da p ri
demo skozi;? Vas n e  moti, da 
vaš otrok, nam esto d a  b i od
nesel sm eti v sm etnjak, izpraz
ni koš pod stopniščem? Vas ne 
moti, da oprav lja  m alo in  veli
ko potrebo po stopnišču, po 
k letnih hodnikih? Očitno vas 
ne moti, sicer b i ga ne gledali 
molče skozi okno, ko uničuje 
nasad. Povabili bi hčerko in 
njeno prijateljico  v  'stanova
nje, da bosta tam  šivali in plet-

Orodje

—  Fascikel j e v  nižjem  predal u, gospodična Breda!

li oblekce za svoje punčke, ne 
pa na stopnišču. Opozorili bi 
svojega otroka, da m ora sme
ti, katere je  raztresel, pospra
viti. Povedali bi mu, da je  lep 
in urejen  blok ponos nas. vseh!

Toda. vam  je skrb za lastno 
udobje važnejša. Bolj udobno 
je dati otroku denar za slado
led in  ga (postaviti pred  vrata, 
n,aj se zabava po svoje, kot pa 
iti z n jim  n a  sprehod. Samo 
dvoje družin v bloku je, k jer 
starši redno gredo z otroci ven. 
Kaj pa ostali? Otroci, komaj 
dodobra shodijo, že so na stop
nišču.

A lum inij

Vem, čeprav sam a nim am  bloku ni 
otrok, ko t ste  m i že očitali, ko 
sem opozarjala vaše, da otroci 
za norm alni duševni in telesni 
razvoj potrebujejo  svobodo.
Jasno m i je, d a  se otroci, k a 
tere stalno opozarjamo, kaj 
smejo in  česa ne, ne znajo 
prav  sprostiti, da so utesnjeni.
Toda, kako daleč sega ta  svo
boda? Ni to, k a r  si- vi privošči

te, že m alom arnost? Ste pre
pričani, da je to, k a r  vi do
puščate, v redu? Kako bo čez 
nekaj let? Sedaj vaši osnovno
šolci že pridno kadijo po terasi 
in po kleteh. Na najboljši poti 
so, da bodo čez nekaj le t prav  
tako ležali po stopnišču in  uži
vali mamila. Sram  m e je! 
Sram  me je, ko pridem  iz 
službe, pa m oram  vse to gle
dati. Sram, da bi se vdrla v 
zemljo, ko pride kdo na obisk. 
Je vam  vseeno pred vašimi 
znanci, prijatelji, sorodniki, ko 
vidijo, v kakšnem  svinjaku ži
vite? Meni in še m arsikom u v

vseeno !
In  vendar imamo možnosti, 

kot jih  ima zelo m alo stanoval
cev v  blokih. Med dvoriščem 
in vrtovi je  velik  trav n a t pro
stor, k je r b i lahko s prosto
voljnim  delom  uredili igrišča, 
postavili klopi in  še m arsikaj. 
Sedaj tu  raste jo  m eter visoke 
koprive. Tu sto jijo  sm etnjaki. 
Prem alo jih  je, zato so vedno 
polni. Okrog n jih  je  n a  kupe 
smeti, k i v poletnih m esecih 
širijo  neznosen -smrad. Se to 
ne b i dalo urediti? K ako daleč 
sega brezbrižnost? Bomo vide
li! I I

Vsaki dve le ti stanovalci 
volijo svoj h išn i svet. Nihče ne 
m ara b iti vanj izvoljen, sa j -bi 
to pom enilo prevzeti del odgo
vornosti näse za neznosno sta 
nje. P redsednik h išnega sveta 
ni častna funkcija! Veliko de
la in  sk rb i prinaša. Toda zave
dati ibi se -morali, da končno 
pride vsak sam o enk ra t n a  v r 
sto. V svojem  m andatu  bi se 
m orali z vso odgovornostjo za
vedati naloge, k a te ra  nam  je 
zaupana, dela ti po načelu  do
brega gospodarjenja. Zakaj? 
Zaradi sebe, zaradi nas vseh, 
saj nam  je  družba zaupala to
likšna sredstva v  uprav ljan je , 
saj so t a  sredstva tu d i naša.

Šele isedmo leto stanujem o 
tu. Precej p rvih  stanovalcev se 
je  že preselilo drugam , neka
te ri v  svoje hiše, drugi v več
ja, ustreznejša stanovanja. V 
naslednjih  le tih  se jih  bo izse
lilo še več, sa j se  je  gradnja 
zasebnih stanovanjskih  hišic 
zelo razm ahnila, odkar daje 
podjetje 'kredit za gradnjo. In  - 
p rav  je  tako. Za človeka je  
vredno investirati.

Upam  pa, da si bo vsak, ki 
bo prosil za izpraznjeno sta
novanje in  katerem u sta  lepo
ta  in ku ltu ra  okolice, k je r  ži
vi, količkaj pri srcu, pošteno 
premislil, preden se bo preselil 
na Potrčevo 46, 48, 50.

C. Podbreznik



Tov. Murko na poslovilnem  večeru  — s svojim i sodelavci

Murkov odhod v zasluženi pokoj
Rodil se je  v A pačah 8. ju 

lija 1916. V TGA se je  zaposlil 
kot nekvalificirani delavec 2. 
septem bra 1946. K er je  med 
nemško okupacijo delal kot e- 
lek tričar in je  bil eden od am 
bicioznih delavcev, miu je  bila 
v tovarni dana možnost, da je  
dosegel PKV le ta  1949; bil je 
vztra jen  in priden delavec, za
to je  le ta  1960 dosegel kvali
fikacijo, s  katero  je tudi šel 
v zasluženi pokoj.

Ko sta  m u sodelavca M iha 
Em eršič in Stevo Znjidarič iz
ročila poslovilno darilo, je  de
jal, da je  zelo srečen, k e r  je 
ponovno m ed svojim i sodelav
ci iz električne delavnice. D a
rila  in besede sodelavcev je 
'sprejel zelo ganljivo in dejal, 
da nim a besed, s  katerim i b i se 
zahvalil’, in  zaželel vsem  obilo 
sreče in zdravja, predvsem  pa, 
da bi zdrav i dočakali pokoj.

H. T.

Varuj si oci!
V zadnjem  času je  v  podjetju zopet naraslo število  po

škodb na očeh. Pri raziskavah teh poškodb pa so ugotovili, 

da so vse nastale okvare bilo povzročene zaradi osebnega  

faktorja oz. nediscip line delavca. V siljuje se m išljenje, da 

delavec nikakor noče in  noče razum eti, da je zaščita oči — 

njem u, ki dela v okolju, kjer obstaja neposredna nevarnost 
— najbolj potrebna!

Človeško oko je najdragocenejše ču
tilo človeškega telesa. Oko je sicer po 
naravi zaščiteno, saj leži v očesni vdol
bini, varujejo pa ga še veke, trepal
nice in solzne žleze. Čeprav obsega 
oko samo eno tisočinko površine člo
veškega telesa, odpade kljub temu po 
svetovni statistiki od vseh poškodb 3

— kjer odletavajo kovinski drobci, del
ci rudnin in podobno,

— kjer uporabljajo orodja, katera pri
dejo v dotik s tekočo kovino ali 
topilom.
Kot vidimo, je možnosti za nastanek 

poškodb na očeh v našem podjetju 
precej.

Ključna točka nadzorstva nad delav
ci je NADREJENA OSEBA (PREDDELA
VEC, SKUPINOVODJA, BRIGADIR, MOJ
STER, VODJA IZMENE IPD ), KATERA 
PA SE V SMISLU VARSTVA DO SVOJIH 
PODREJENIH DELAVCEV SLABO ZAVE
DA SVOJIH DOLŽNOSTI, KAR LAHKO 
POTRDIM Z DEJSTVOM, DA OD TEH 
NADREJENIH ŠE DO DANES NI BILO 
URADNE PRIJAVE DELAVCA, KATERI 
PRI DELU NI UVELJAVLJAL ZAŠČITE
OCI — VODSTVU OBRATA!

Kljub temu, da je le ta oseba po
dučena in seznanjena o varstvu.
— ne samo nesreč, nastalih na očeh, 
ampak vseh nesreč v tem letu — ŽE 
SKRAJNI ČAS, DA V NAŠEM PODJETJU 
PRIČNEMO RESNO MISLITI NA ODGO
VORNOST S PODROČJA VARNOSTI PRI

Ob livarni

do 4 */o poškodb na oči. Precejšen od
stotek teh poškodb izvira iz »nedisci
pline« delavcev, ki pri določenih in 
nevarnih opravilih nočejo ali pa se bra
nijo nositi zaščitna očala in druga za
ščitna sredstva za oči — npr. obrazne 
ščjtnike.

V našem podjetju obstajajo najbolj 
nevarna mesta za poškodbe oči, kot so 
npr. naslednja:
— kjer se sproščajo ultravioletni in in

fra rdeči (toplotni) žarki,
— s kislinami in z lugi,

Pri poškodovanih delavcih, kateri so 
bili seznanjeni z nevarnostmi pri delu 
in proti katerim so uvedli tudi disci
plinski postopek, na žalost ugotavljamo, 
da ukrepi vodstva obrata in SVD ne 
pomagajo dovolj, kar dokazuje med 
drugim tudi močan porast nesreč v zad
njem času. Verjetno je treba iskati 
vzrok tudi v slabem nadzorstvu nad de
lavci, kateri opravljajo za oči nevarna 
dela.

DELU, V KATERO JE ZAJET VSAK CLAN 
NAŠE DELOVNE SKUPNOSTI — NA 
SVOJEM DELOVNEM MESTU!

D o p i s u j t e  

v ALUMINIJ

Preklic
M ihael Kornet, del., G ruš- 

kovec 95, p. Cirkulane, obžalu
jem  in preklicuj em žaljivke, 
katere sem  izrekel o K onradu 
Fladunigiu, dek, D rstelje 25, p. 
Desternik, in  se m u  zahvalju
jem, da je  odstopil od tožbe. 
P tu j, 21. avgusta 1972

M ihael KORNET

IZDAJA CENTRALNI DELAVSKI SVET TOVARNE GLINICE IN 
ALUMINIJA »BORIS KIDRIČ« KIDRIČEVO

UREDNIŠKI ODBOR:

Franc Vrlič — predsednik, člani: Ivan Mazera, Vlado Sere, Konrad 
Rižnar, dipl. Inž. Stojan Kerbler in odgovorni urednik tovarniškega 

časopisa — Stane Tonejc, dipl. inž.

Tisk: ZGP »Pomurski tisk« v Murski Soboti.

Rokopisov in slik ne vračamo.

Z a h v a la
u p o k o je n c e v
Za skupno pogostitev in 

obdaritev  letošnjih  upokojen- 
cev pod je tja  po našem  sindi
kalnem  odboru se ob tej pri
ložnosti najisk reneje zahvalju
jemo.

P rav  posebna hvala za  res 
p rak tična darila, ki nam  bodo 
ostala v  tra jn em  spominu.

Z ahvaljujem o se za  isk re
ne poslovilne besede V iktorju  
M arkoviču, predsedniku sindi
kata., p rav  tako za  zanim iv raz
govor z ing. D ebe lakom  o po
slovanju in produktivnosti 
podjetja.

Vse to nas  je  zanim alo in 
nam  približalo skrb  kolektiva, 
za proizvodnjo in nada ljn ji u s 
peh podjetja.

Pozdravljam o predlog o u- 
stanovitvi d ruštva  upokojencev 
podjetja ; to naj b i prineslo še 
boljšo povezavo m ed upoko
jenci in  podjetjem .

Se enkra t: najlepša hvala 
za darila  in  poslovilne besede! 
A dolf Vodušek, Franc Gojčič, 
V ili Hohnec, Friderik Spoljar 
in vsi ostali

ZAHVALA
V dolžnost si štejem , da 'se 

ob slovesu — ob upokojitvi — 
zahvalim  vsem  sodelavcem iz 
E lektrovzdrževanja- in  polnil
nice za res lepa darila. Poseb-; 
na zahvala, velja  sodelavcem 
iz polnilnice za. izdelano Aple- 
trokolico v  m iniaturi, delo 
F ranca Sireča. Ta m e bo še 
dolgo spominjala, na, delovno 
mesto. P rav  tako m i darilo  1— 
knjiga, o športu  — da m isliti 
n a  m oja m lada leta.

Zahvalju jem  se tov. Belša
ku, Adamčiču in  Knezu za le
pe poslovilne besede.

Vsem sodelavcem  želim vso 
srečo in  zd rav je  v življenju, 
kakor tu d i delovni uspeh  na 
delovnem  m estu.

Še enk ra t: re s  lepa hvala.!
A dolf Vodušek

ZAHVALA
Ob upokojitv i se  zahvalju 

jem  .kolektivù za vse usluge, 
ka te rih  sem bil deležen v  času 
službovanja v podjetju . Omo
gočeno mi je  bilo zdravljenje 
v zdravilišču Rogaška slatina. 
Vse m i bo ostalo v  lepem  spo
minu.

Posebno se zahvaljujem  
najožjim  sodelavcem iz [sani
ta rnega poslopja, in sind ikatu  
za darila, k a te ra  sem  sprejel 
z velikim  zadoščenjem.

Rom an Majer

ZAHVALA
Ob boleči in  prerani izgubi 

tragično prem inulega, našega  
dragega in  nepozabnega

Franca Zagoršeka
se  zahvaljujem  vsem  sod elav
cem, sosedom , sindikalni po
družnici TGA K idričevo, godbi 
na p ihala in  govorniku ob od 
prtem  grobu.

P osebej iskrena zahvala  
vsem , k i so darovali vence in  
ga v  tako velikem  štev ilu  sprem 
lja li na njegovi' zadnji poti. 
Žalujoča žena M ARIJA s sinom  
IVANOM

Umrl je 
Avgust 
Vrabl

V nedeljo, 30. ju lija  smo se 
na hajd inskem  pokopališču po
slovili od našega dobrega to
variša in sodelavca -  A vgusta 
Vrabla. Iznenada, takorekoč 
na delovnem  mestu, je  om ah
nilo srce VKV k ljučavn ičarja  
v S tro jnem  vzdrževanju, čla
na ZB, člana CDS, aktivnega 
godbenika naše godbe in  vse
stransko m arljivega človeka.

Rojen je  bil p red  46. le ti v  
ta k ra t revnih  Slovenskih go
ricah, k je r je  že v m ladosti 
občutil, da na. tej revni zem lji 
rase trd i kruh. Zato s i je  p ri
dobil poklic k ljučavn ičarja . 
Vojna v ih ra  m u n i p rizanesla; 
odtrgala ga je  od slovenske 
zem lje in  avgusta 1944 :se je  s  
prekom orsko brigado vrnil, v  
partizanske v rste  svoje domo
vine. Po osvoboditvi je  sodelo
val p ri izgradnji naše tovarne 
kot »gradisov« delavec, pred  
20. le ti pa se je  zaposlil v na
šem podjetju.

Bil je  m iren  in m arljiv  član 
kolektiva, p red  le ti .si je  p r i
dobil izobrazbo VKV ključav

ničarja  in ni poznal počitka;, 
ne v tovarn i in  ne doma. Ne
daleč od tovarne si je  zgradil 
svoj dom, in  popeljal skupaj z 
ženo, k i m u  je  u m rla  pred  š ti
rim i leti, vse š tiri o troke do- 
svojega kruha.

Celih sedem najst le t je  ak
tivno in  vestno sodeloval p ri 
naši godbi n a  pihala, k je r je  
žrtvoval mnogo svojega pro
stega časa. Na zadnjih  volitvah 
v organe sam ouprav ljan ja  j e  
bil izvoljen v  CDS podjetja, 
k je r b i nas gotovo dobro za
stopal, vendar je  njegovo srce 
prekm alu opešalo.

Veliko število ljud i g,a je  
sprem ljalo na zadnji poti; to 
pa priča, da je  b il p rilju b ljen  
med dom ačini in  sodelavci ko
lektiva, za katerega je  p rispe
val mnogo svojih  moči.

M arljivega in  dobrega to
variša bomo ohran ili v  lepem> 
spominu!


